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Im bliżej derbów, tym atmosfera staje się coraz bardziej gorąca. W

mediach pojawia się coraz więcej komentarzy na temat niedzielnego

pojedynku zespołów z Rzymu. Jeden z nich pozostawił portalowi 

forzaroma.info były gracz Giallorossich, Aldair. 

 

- Będzie to bardzo trudny i delikatny mecz dla obydwu drużyn. Obydwie drużyny

znajdują się w dobrej formie i spróbują wygrać. Oczywiście, mam nadzieję, że wygra

Roma. Bardzo mi się podoba ten projekt. Myślę, że Roma potrzebuje jedynie czasu,

gdyż jest to zespół złożony z odpowiednich elementów. Poza tym Luis Enrique jest

młodym trenerem z intrygującymi pomysłami. Kibice muszą mieć jedynie

odpowiednią ilość cierpliwości, gdyż wyniki nadejdą. Juan? Wraz z Thiago Silvą

pozostaje najlepszym z obecnych obrońców w lidze włoskiej. Nie mogę zrozumieć

dlaczego nie jest używany obecnie przez trenera, gdy wrócił po kontuzji. Jestem

jednak pewien, że wróci jako bardzo przydatny gracz dla zespołu.

 

Na koniec mówi o swoich występach w derbach:

- Grałem w wielu, jedna te, która pamiętam z największą przyjemnością to 0-3 za

Mazzone i 4-1 w pierwszym sezonie z Capello.
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